

## Chemical Industry

序号	客户名称	Name	Website	About The Company		Products	
1	上海宏韵新型建材有限公司	<b>SHANGHAI HONGYUN NEW BUILDING MATERIALS CO., LTD.</b>	无	上海宏韵新型建材有限公司是一家民营、高科技新型建材有限公司，主要致力于混凝土减水剂、水泥助磨剂、混凝土速凝剂、可再分散乳胶粉等化学建材的研发、生产及应用。	Shanghai Hongyun new building materials Co., Ltd. was established in December 2009 with a registered capital of 9 million yuan. It is a private and high-tech new building materials Co., Ltd., which is mainly engaged in the research and development, production and application of chemical building materials such as concrete water reducer, cement grinding aid, concrete accelerator, redispersible latex powder, etc. Whether it is in the process of Hongyun's growth and growth, or in our grand goal, what we need most is talents. We firmly believe that first-class talents are the foundation of building first-class enterprises.	聚羧酸减水剂，混凝土外加剂	Polychloric acid dewatering agent, concrete admixture

2	上海忠诚精细化工科技 有限公司	<b>SHANGHAI HONESTY FINE CHEMICAL TECHNOLOGY CO.,LTD</b>	<a href="http://www.onist-chem.com">www.onist-chem.com</a>	<p>上海忠诚精细化工有限公司成立于1998年，是专业从事乳化剂及其他特殊化学品的生产和销售的私人股份制企业。其产品主要用于乳液聚合·粘合剂·造纸·纺织·油墨，电子化学品等领域。公司凭借技术人员多年的研究经验，致力于水性乳液聚合用乳化剂·功能性单体·及其他特殊化学品的研究及开发。公司拥有自己独立的研发团队，多项产品已申请国家发明专利。</p>	<p>Founded in 1998, Shanghai Honesty Fine Chemical Technology Co.,Ltd is a private joint-stock enterprise specializing in the production and marketing of emulsifiers and other special chemicals. Its products are mainly used in emulsion polymerization, adhesives, paper making, textile, printing ink, electronic chemicals and other fields. With many years of research experience, the company is committed to the research and development of emulsifiers, functional monomers, and other special chemicals for waterborne emulsion polymerization. The company has its own independent R &amp; D team, a number of products have applied for national invention patents.</p>	<p>水性精细化学品· 乳化剂·表面活性剂·功能添加剂以及电子化学品等。 用于制备乳胶·粘合剂·造纸·纺织·油墨中的水性乳液聚合</p>	<p>Water-borne fine chemical, emulgator, surfactant, Functional additives and electronic chemicals, for latex preparation, adhesive, papermaking, textile, Water-based emulsion polymerization in ink</p>
---	--------------------	--	--	--	--	--	---

3	赫淳生物科技（上海）有限公司	HCHBIO (SHANGHAI) CO., LTD.	<a href="http://www.hchbio.com">www.hchbio.com</a>	<p>赫淳生物科技（上海）有限公司于2014年9月在上海浦东自由贸易区成立，是一家主营药物分析和研发领域所使用的标准品、化学试剂、医药中间体等系列产品的高新技术公司。赫淳生物拥有一支由多位行业内的领军人物协力打造而成的精良团队，因此具备对行业动态发展的敏锐洞察力，并熟知不同类型客户的个性化需求特点，从而能够做到快人一步，占领市场先机。</p>	<p>Hchbio (Shanghai) Co., Ltd. was established in Shanghai Pudong Free Trade Zone in September 2014. It is a professional technology company mainly engaged in standard products, chemical reagents, pharmaceutical intermediates and other series products used in drug analysis and R &amp; D. Hechun biological has an excellent team formed by the cooperation of several leading figures in the industry, so it has keen insight into the dynamic development of the industry, and is familiar with the characteristics of personalized needs of different types of customers, so as to be able to make a quick step and occupy the market opportunities.</p>	通用试剂、药物合成试剂、手性化合物、催化剂及配体、分析试剂、生物试剂等	The products include general reagents, drug synthesis reagents, chiral compounds, catalysts & ligands, analytical reagents
---	----------------	-----------------------------	--	--	--	-------------------------------------	--

4	上海科比斯实业有限公司 SHANGHAI COPIOUS INDUSTRIAL CO.,LTD		<a href="http://www.shcopious.com">www.shcopious.com</a>	<p>上海科比斯实业有限公司(以下简称科比斯实业)成立于2013年, 是一家致力于引进国外先进的产品和技术, 以满足现在的行业的需求的贸易企业。公司前身为上海普澜特夫精细化工有限公司, 科比斯实业经过多年的发展, 以及成为一家集贸易, 技术, 生产为一体, 横跨多行业的专业的高新技术企业。科比斯实业代理日本可乐丽株式会社等多家国际著名企业的相关产品, 并与很多著名企业保持了长期稳定的合作。科比斯实业的产品主要涉及到农药, 医药, 建筑, 电子, 纺织等多个行业, 并在行业市场占有率居前。</p>	<p>Established in 2013, Shanghai Copious Industrial Co.,Ltd. (hereinafter referred to as Corbis industry) is a trading enterprise committed to introducing foreign advanced products and technologies to meet the needs of the current industry. The predecessor of the company is Shanghai prenteff Fine Chemical Co., Ltd. after years of development, Corbis industry has become a professional high-tech enterprise integrating trade, technology and production. Corbis Industrial Co., Ltd. acts as the agent for the related products of many famous international enterprises, such as Japan Cola Li Co., Ltd., and has maintained long-term and stable cooperation with many famous enterprises. The products of Corbis are mainly related to pesticide, medicine, construction, electronics, textile and other industries, and occupy the first place in the industry market.</p>	光学面板	optic faceplate
---	---	--	--	--	---	------	-----------------

5	<p>大韩道恩高分子材料（上海）有限公司</p>	<p><b>KPIC DAWN PLOYMER (SHANGHAI) CO., LTD.</b></p>	<p><a href="http://www.kpicdawn.com">www.kpicdawn.com</a></p>	<p>大韩道恩高分子材料（上海）有限公司成立于2011年12月，是韩国大韩油化株式会社和山东道恩高分子材料股份有限公司合资建立的改性塑料制造企业，主要从事改性聚丙烯、聚乙烯、ABS、聚甲醛、PBT、聚碳酸酯、尼龙、生物塑料和弹性体材料的研究生产与销售。</p> <p>公司现有五大类、近千种产品被广泛应用于汽车、家电、电子电气、无人机、办公设备、印刷及包装、蓄电池等领域，公司服务于现代、起亚、大众、马自达、丰田、宇通等众多国内、内外汽车制造商，并成为延锋伟世通、瑞延理化、LGHS等众多汽车零部件企业的主要合作伙伴和优秀供应商。</p>	<p>Kpic Dawn Ploymer (Shanghai) Co., Ltd., established in December 2011, is a modified plastic manufacturing enterprise jointly established by Korea oil Chemical Co., Ltd. and Shandong dao'en polymer materials Co., Ltd., which is mainly engaged in the research, production and sales of modified polypropylene, polyethylene, ABS, polyformaldehyde, PBT, polycarbonate, nylon, bioplastics and elastomer materials. The company has five categories and nearly 1000 kinds of products, which are widely used in automobile, household appliances, electronic and electrical, UAV, office equipment, printing and packaging, storage battery and other fields. The company serves many foreign and domestic automobile manufacturers, such as Hyundai, Kia, Volkswagen, Mazda, Toyota, Yutong, etc., and has become the main auto parts enterprise of Yanfeng Visteon, Ruiyan physicochemical, lghs, etc Partners and excellent suppliers.</p>	<p>PP安全帽专用料、PP拉杆箱专用料、吹塑级PP、吹塑级HDPE、钛白粉、特种弹性体</p>	<p>PP Helmet Material、PP Trolley Case Material、Blow Moulding PP、Blow Moulding HDPE、TiO2、HNBR</p>
---	--------------------------	--	---	---	--	--	--

6	<p>浩力森涂料（上海）有限公司</p>	<p><b>HLSPAIN(TSHANG HAI)CO.,LTD.</b></p>	<p><a href="http://www.haolisen.com">www.haolisen.com</a></p>	<p>浩力森是业内权威专业的表面材料知名品牌。致力于启迪材料极限，不断推进前沿技术的探索和创新加速科研成果的转化与应用，为顾客提供性能优异、功能多样、绿色环保、节能降本的全方位表面处理解决方案。</p>	<p>Hollyson is an authoritative and professional surface material brand in the industry. It is committed to enlighten the material limit, continuously promote the exploration and innovation of cutting-edge technology, accelerate the transformation and application of scientific research achievements, and provide customers with comprehensive surface treatment solutions with excellent performance, diversified functions, green environmental protection, energy saving and cost reduction.</p>	<p>超低温阴极电泳涂料、 底面合一电泳涂料的应用、 高性能防腐阴极电泳涂料、 零重金属阴极电泳涂料、 高性价比阴极电泳涂料、 水性喷漆产品</p>	<p>Ultra-low temperature cathode electrophoresis coatings, the application of bottom-to-one electrophoresis coatings, high-performance anti-corrosion cathode electrophoresis coatings, Zero heavy metal cathode electrophoresis coatings, cost-effective cathode electrophoresis coatings, Water-based paint products</p>
7	<p>上海浦江特种气体有限公司</p>	<p><b>SHANGHAI PUJIANG SPECIALTY GASES CO., LTD.</b></p>	<p><a href="http://www.gas777.com">www.gas777.com</a></p>	<p>上海浦江特种气体有限公司是专业从事气体生产、研发及销售的企业。自1971年作为上海无线电七厂的动力车间而诞生以来，已形成以氢气回收利用、瓶装气体、能源气体等三大类业务，“PUJIANG”品牌得到了用户的认同。</p>	<p>Shanghai Pujiang Special Gases Co., Ltd. is an enterprise specialized in gas production, research and development and sales. Since its birth in 1971 as the power workshop of Shanghai Radio No.7 factory, it has formed three types of business, including hydrogen recycling, bottled gas and energy gas. The "Pujiang" brand has been recognized by users.</p>	<p>氢气管束车、瓶装氮气、氩气、氢气、电子级二氧化碳</p>	<p>hydrogen tube bundle car,bottled n2,ar,h2,electric grade co2</p>

8	<p>上海网讯新材料科技股份有限公司</p>	<p><b>SHANGHAI WANGXUN NEW MATERIAL CO., LTD</b></p>	<p><a href="http://www.shwangxun.com">www.shwangxun.com</a></p>	<p>上海网讯新材料科技股份有限公司（原名上海网讯光缆材料有限公司）是专业的光、电缆材料供应商。公司生产的通信电缆光缆用金属塑料复合带（钢塑复合带、铝塑复合带、不锈钢复合带等）广泛应用于各种通信光缆、电缆、海底光缆、光纤复合架空地线（OPGW）、信号电缆、控制电缆、轨道电缆等各种光、电缆产品中，还可用于磁性器件、冷热水管道、软包装等领域。</p>	<p>Shanghai Wangxun New Material Co., Ltd. (formerly known as Shanghai Netcom optical cable material Co., Ltd.) is a professional supplier of optical and cable materials. The metal plastic composite belt (steel plastic composite belt, aluminum plastic composite belt, stainless steel plastic composite belt, etc.) for communication cables and optical cables is widely used in various communication optical cables, cables, submarine optical cables, optical fiber composite overhead ground wire (OPGW) ) It can also be used in magnetic devices, cold and hot water pipes, flexible packaging and other fields.</p>	<p>金属塑料复合带（钢塑复合带、铝塑复合带等）</p>	<p>Copolymer Coated Metal Tape（Copolymer Coated Steel Tape、Copolymer Coated Aluminum Tape）</p>
---	------------------------	--	---	--	---	------------------------------	--

9	上海康达化工新材料集团股份有限公司	<b>SHANGHAI KANGDA NEW MATERIALS CO., LTD.</b>	<a href="http://www.shkdchem.com">www.shkdchem.com</a>	<p>上海康达化工新材料集团股份有限公司成立于1988年，是国内胶黏剂行业中专注于中、高端胶黏剂产品研发、生产和销售的领先企业之一。康达新材秉承“开拓新兴领域，发展高端产品，服务大客户，延伸产业链”的发展思路，努力为装备制造业、新能源产业、轨道交通、航空航天、电子信息、国防事业以及低碳环保等新兴产业提供胶黏剂新产品和新材料。我们一直在努力，为用户创造价值，感动用户。</p>	<p>Founded in 1988, Shanghai Kangda New Materials Co., Ltd. is one of the leading enterprises in the domestic adhesive industry, focusing on the R &amp; D, production and sales of medium and high-end adhesives. Adhering to the development idea of "opening up new fields, developing high-end products, serving major customers, and extending the industrial chain", Kangda new materials strives to provide new adhesive products and materials for emerging industries such as equipment manufacturing industry, new energy industry, rail transit, aerospace, electronic information, national defense and low-carbon environmental protection. We have been working hard to create value for users and move our client.</p>	<p>1. 聚氨酯事业 无溶剂聚氨酯复膜胶。聚氨酯无溶剂复膜胶 同时公司具有强大的产品开发能力，可以为特殊市场进行定制产品。</p> <p>2. 电子产品事业 主要产品包括双组份丙烯酸酯结构胶、反应型热熔胶、紫外线固化胶、单组份结构胶、导热结构胶、单组份环氧胶、瞬干胶等类型。</p>	<p>1. Polyurethane products Solvent free polyurethane laminating adhesive. At the same time, the company has a strong product development ability, can be customized for special markets.</p> <p>2. Electronic products The main products include two-component acrylic structural adhesive, reactive hot-melt adhesive, UV curable adhesive, one-component structural adhesive, thermal conductive structural adhesive, one-component epoxy adhesive, instant drying adhesive, etc.</p>
---	-------------------	--	--	--	---	--	--



10	上海颜钛实业有限公司	<p><b>SHANGHAI TITANOS INDUSTRY CO.,LTD.</b></p>	<p><a href="http://www.titanos.cn">www.titanos.cn</a></p>	<p>颜钛创始于1989年，公司总部位于上海，目前国内拥有13家分公司及办事处，海外11家服务网。公司与全球200多家供应商战略合作，主营1000多个品种，5000多家供应链服务客户，业务遍布全球60多个国家和地区，年货物进出量达20余万吨。</p> <p>颜钛以“白色颜料之王”钛白粉为核心业务，是中国领先的钛白粉供应链服务商，并配套提供填料、有机颜料、金属颜料、树脂、助剂等产品</p>	<p>Founded in 1989, Shanghai Titanos Industry Co.,Ltd.is headquartered in Shanghai. At present, it has 13 branches and offices in China and 11 overseas service networks. The company has strategic cooperation with more than 200 suppliers around the world, mainly engaged in more than 1000 varieties and more than 5000 supply chain service customers. Its business covers more than 60 countries and regions around the world, and the annual import and export volume of goods reaches more than 200000 tons.</p> <p>YANTI, with "king of white pigment" titanium dioxide as its core business, is China's leading titanium dioxide supply chain service provider, and provides fillers, organic pigments, metal pigments, resins, additives and other products</p>	<p>钛白粉、铝银浆、及船舶和工业重防腐油漆</p>	<p>Titanos, Titanium dioxide, aluminum silver paste, and marine and industrial heavy anti-corrosion paint</p>
----	------------	--	---	---	---	----------------------------	---

11	上海森韦得实业有限公司 SHANGHAI SUNWARD INDUSTRIAL CO., LTD.	<a href="http://www.sh-sunward.com.cn">www.sh-sunward.com.cn</a>	<p>上海森韦得实业有限公司是一家从事聚烯烃热收缩膜（POF）生产和销售的企业。公司坐落于国家级工业园区上海化学工业园区。公司具有十几年的薄膜包装经验，拥有多项发明专利，被评为“上海市高新技术企业”“上海市金山区小巨人企业”等。公司主要从事功能性、环保型热收缩膜包装材料——聚烯烃热收缩膜（POF）的研发、生产和销售。产品主要为POF普通膜、防水卷材专用彩印膜、低性能膜、抗静电膜、印刷膜、防雾膜、交联收缩膜等产品。品质已达到国际领先水平。为行业内产品品质优秀的聚烯烃热收缩膜制造商之一。</p>	Shanghai Sunward Industrial Co., Ltd. is an enterprise engaged in the production and sales of polyolefin heat shrinkable film (POF). The company is located in Shanghai Chemical Industrial Park, a national industrial park. The company has more than ten years of film packaging experience, has a number of invention patents, was named "Shanghai high tech enterprises", "Shanghai Jinshan small giant enterprises". The company is mainly engaged in the R & D, production and sales of functional and environmental friendly heat shrinkable film packaging material polyolefin heat shrinkable film (POF). The products are mainly POF ordinary film, color printing film for waterproof membrane, low performance film, antistatic film, printing film, antifogging film, crosslinking shrinkage film and other products. The quality has reached the international leading level, and is an excellent polyolefin in the industry One of the manufacturers of heat shrinkable film.	POF普通膜、防水卷材专用彩印膜、低性能膜、抗静电膜、印刷膜、防雾膜、交联收缩膜	POF Standard film, waterproofing coil printing film, low temperature film, antistatic film, anti-mist film and other products with good quality in world class level.
----	--	--	--	---	--	---